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Tervehdys, kesäkuun kuulumisia Polvijärveltä

Kesäkuu on alkanut lämpimänä jopa helteisenä kylmän kauden jälkeen. Voi sanoa, että kylmä kausi 
on ollut koko kevään meidänkin yhdistyksen toiminnassa. Kuluneen kevään aikana pystyimme 
pitämään helmikuun lopulla kevätkokouksen.
Sen jälkeen alkoivat jälleen tiukemmat koronarajoitukset. Minkäänlaista toimintaa emme pystyneet 
tekemään. Toukosiunausta suunnittelimme, mutta monen yhteensattuman takia se jäi tältä keväältä 
pitämättä.
Merkittävä muutos yhdistyksen toiminnassa tapahtui tänä vuonna. Se oli jäsenmaksujen keräys. 
Tähän saakka hallituksen jäsenet kävivät jäsenten kotona keräämässä 10 euron jäsenmaksun. Tästä 
vuodesta alkaen jäsenet saivat eläkeliiton lähettämän laskun, jonka mukana oli  yhdistyksen tiedote.
Samalla jäsenmaksu kohosi 15 euroon. Viime vuoden lopulla yhdistyksessä oli jäseniä 488. Kun 
jäsenmaksun eräpäivä oli 15.3. maksaneita jäseniä oli n. 100 vähemmän. Sen jälkeen on 
jäsenmaksuja hiljakseen tullut tilille jonkin verran. Kuitenkin piirin jä eläkeliiton jäsenmaksut 
peritään edellisen vuoden lopun jäsenmäärän perusteella. Näin ollen jäsenmaksun korotuksesta ei 
yhdistyksen taloudelle ollut merkittävää hyötyä. Jäsenyydestä jäi pois henkilöitä, jotka olivat laitos- 
tai muussa hoidossa ja henkilöitä, jotka eivät ”ilenneet ” olla maksamatta, kun jäsenmaksu haettiin 
kotoa. Vähitellen tilanne toivottavasti tasapainottuu. Koska viime ja tänä vuonna emme ole 
pystyneet järjestämään tilaisuuksia, joista olisimme saaneet tuloja on taloutemme mennyt useita 
tuhansia euroja tappiolle. Onneksi on edellisiltä vuosilta ollut säästöjä.
Muistuu mieleen, että kokouksissa on joskus ollut palautetta,että pitäisi käyttää enemmän varoja 
jäsentilaisuuksiin, kun sitä tilillä on. Kuitenkaan se ei tekisi kuin muutaman euron jäsentä kohti. Nyt
voidaan sanoa, että on ollut hyvä, että tilillä on ollut jonkin verran ylimääräistä.

Tästä ei kun  eteenpäin, kun tilanne toivottavasti näyttää panevan. Tauti hellittää ja rokotukset 
purevat. Kesäkuun alusta lähtien ryhdyimme aloittelemaan toimimntaa, oli kevätretki kahvineen, 
makkaranpaistoineen ja peleineen. Aloitimme boccian ja mölkyn viikoittaiset pelaamiset. 
Suunnitteilla on pyöräretkiä, konsertti- ja teatteritapahtumia.
Tanssitilaisuudetkin on tarkoitus aloittaa Martonvaaran lavalla 3.7. ja 7.8.  ja syksyllä Huhmarilla. 
Lavatanssien mahdollisuutta sihteeri tiedusteli avilta. Sen mukaan estettä ei ole, kunhan 
noudatetaan tiettyjä varotoimia: ei ruuhkaa, ei liiallista läheisyyttä, maskit jne. Eli suoraan sanonut, 
että ei voida järjestää. Käytännössä mahdotonta. Avi rinnasti lavatanssit  samaan kategoriaan kuin 
ravintolat. Nythän tilanne on muuttunut ja tanssit voidaan järjestää.
Tanssitilaisuudet ja arpajaiset ovat olleet jäsenmaksun ohella yhdistykselle merkittävä tulolähde. 
Tuottoja pystytään sitten käyttämään jäsenten hyväksi tarjoiluna, yllätysmatkoina ym.

Yhdistyksen lisäksi myös piiri tarjoaa monenlaista toimintaa: kirkkopyhä, rantaonginta, 
ampumakilpailu, karaokekilpailu, teatteri ym. Kaikille löytyy jotakin, kun vaan tarmoa ja 
halukkuutta löytyy. Mikä on myöskin merkittävää. Kaikille näille täytyy löytyy tekijöitä. Itsestään 
mitään ei synny.

Virkistävää kesää ja myöhään alkanutta toimintakautta!
Jaakko Antikainen. Polvijärven yhdistys.


